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REPUBLIKA HRVATSKA  

ŠIBENSKO-KNINSKA ŽUPANIJA  

OPĆINA RUŽIĆ 

OPĆINSKO VIJEĆE 

KLASA: 024-02/23-01/6 

URBROJ: 2182-8-02-23-2 

Gradac, 04. prosinca 2023. godine 

 

     Z A P I S N I K  

   s 14. sjednice Općinskog vijeća Općine Ružić 

 

Sjednica je održana 04. prosinca 2023. godine, u Vijećnici Općine Ružić u Gradcu, s 

početkom u 18:00 sati. 

 Nazočni vijećnici: 

Ante Duran, Ana Strunje, Petar Šaran, Željko Bikić, Hrvoje Sučić, Damir Prnjak, Josip 

Sučić i Tatjana Buzov. 

Odsutni: Ivica Mikelić 

 Ostali  nazočni: 

- Načelnik Općine Ružić Dalibor Durdov, 

- Katarina Drezga, pročelnica JUO Općine Ružić 

- Zapisničar:  

Katarina Drezga. 

 

14. sjednicu Općinskog vijeća Općine Ružić otvorio je predsjednik Općinskog vijeća Ante 

Duran. 

Utvrđeno je da je na sjednici nazočno osam (8) vijećnika te da postoji kvorum. 

Predsjednik Vijeća je utvrdio da su vijećnici uz poziv dobili utvrđeni Dnevni red za 14. 

sjednicu te predlaže nadopunu Dnevnog reda s Prijedlogom Odluke o zajedničkom obavljanju 

poslova komunalnog i poljoprivrednog redara. Dnevni red sada glasi: 

 

DNEVNI  RED 

 

- Verifikacija Zapisnika s 13. sjednice Općinskog vijeća, 

1. Prijedlog Proračuna Općine Ružić za 2024. godinu i projekcije Proračuna za 2025. i 

2026. godinu, 

2. Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Ružić za 2024. godinu, 

3. Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine Ružić za 

2024. godinu, 

4. Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Ružić za 

2024. godinu, 

5. Prijedlog Socijalnog programa Općine Ružić za 2024. godinu, 

6. Prijedlog Programa utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih 

zgrada u prostoru  na području  Općine Ružić za 2024. godinu, 

7. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu na području  Općine Ružić za 2024. 

godinu, 

8. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi  Općine Ružić za 2024. godinu, 
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9. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava proračuna Općine Ružić za financiranje 

političkih stranaka u 2024. godini, 

10. Prijedlog Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti HGSS – Stanice Šibenik  u 

2024. godini, 

11. Prijedlog Godišnjeg plana razvoja sustava civilne zaštite za 2023. godinu s 

financijskim učincima za trogodišnje razdoblje, 

12. Prijedlog Analize stanja Sustava civilne zaštite na području Općine Ružić za 2023. 

godinu, 

13. Prijedlog Odluke o općinskim porezima Općine Ružić, 

14. Prijedlog Odluke o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak na području 

Općine Ružić, 

15. Prijedlog Odluke o zajedničkom obavljanju poslova komunalnog i poljoprivrednog 

redara, 

16. Zahtjevi, 

17. Razno. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća daje Dnevni red na glasovanje. 

Dnevni red je usvojen jednoglasno. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu na Zapisnik s 13. sjednice Općinskog vijeća 

Općine Ružić. Nije bilo rasprave.  

Zapisnik s 13. sjednice Općinskog vijeća Općine Ružić je verificiran jednoglasno. 

 

Točka 1. 

Prijedlog Proračuna Općine Ružić za 2024. godinu i projekcije Proračuna za 2025. i 

2026. godinu  

Načelnik Dalibor Durdov obrazlaže točku 1. dnevnog reda.  

Predsjednik Vijeća otvara raspravu na 1. točku dnevnog reda.  

Vijećnik Josip Sučić smatra da je u proračunu za 2024. godinu trebalo predvidjeti stavku 

kapitalne donacije kroz EU fondove za ŠRZ Gaj jer ukoliko se u toku godine otvori neka 

mjera, a Općina nema proračunsku stavku neće se moći prijaviti. 

Također smatra da je trebalo predvidjeti i stavku od cca 20.000,00 eura za uređenje pješačkih 

aleja unutar novog dijela groblja u Gradcu. 

Sugerira da se u idućoj godini više ulaže u projektnu dokumentaciju kako bi se mogla povući 

sredstva iz državnog i europskog proračuna jer su izvorni prohodi ograničeni i po tom pitanju 

se ne može puni napraviti. 

Načelnik odgovara da je ŠRZ Gaj već dva puta bila uvrštavana u proračun pa je skidana 

prilikom rebalansa, što i u pogledu izvršenja proračuna i fiskalne odgovornosti izgleda dosta 

neozbiljno jer se proračun korigira za skoro 50 posto. U proračun za 2024. zona nije uvrštena 

iz razloga što je Općina još dosta daleko od rješavanje imovinsko pravnih odnosa, ali ukoliko 

bude izgledno da će se po tom pitanju nešto moći realizirati, prilikom rebalansa se ta stavka  

može uvrstiti. 

Što se tiče groblja u Gradcu, načelnik podsjeća da je u ovoj godini napravljena geodezija svih 

groblja s ciljem rješavanja imovinsko pravnih odnosa i upravljanja grobljima u skladu sa 

Zakonom o komunalnom gospodarstvu. Također je izmjenama i dopunama PPUO Ružić 

proširena zona groblja te će se u idućim godinama ulagati i u proširenje groblja i u njegovo 

uređenje, a što prema realnoj procjeni neće biti realizirano u idućoj godini. 

Što se tiče prihoda, načelnik konstatira da je u cilju povlačenja sredstava stavka projektne 

dokumentacije podignuta na preko 40.000,00 eura što je iznos koji nikada do sada nije bio 

predviđen u proračunu. 

Nije bilo daljnje rasprave. 
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Predsjednik Vijeća daje 1. točku dnevnog reda na glasovanje. 

Proračun Općine Ružić za 2024. godinu i projekcije Proračuna za 2025. i 2026. godinu 

usvojen je sa pet (5) glasova „za“ i tri (3) glasa „suzdržana“. 

 

Točka 2. 

Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Ružić za 2024. godinu  

Načelnik Dalibor Durdov ukratko obrazlaže ovu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Vijeća otvara raspravu na točku 2. dnevnog reda. Nije bilo rasprave. 

Predsjednik Vijeća daje točku 2. dnevnog reda na glasovanje. 

Odluka o izvršavanju Proračuna Općine Ružić za 2024. godinu usvojena je sa pet (5) glasova 

„za“ i tri (3) glasa „suzdržana“. 

 

Točka 3. 

Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine Ružić za 

2024. godinu  

Načelnik Dalibor Durdov ukratko obrazlaže ovu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Vijeća otvara raspravu na točku 3. dnevnog reda. Nije bilo rasprave. 

Predsjednik Vijeća daje točku 3. dnevnog reda na glasovanje. 

Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine Ružić za 2024. godinu 

usvojen je pet (5) glasova „za“ i tri (3) glasa „suzdržana“. 

 

 

Točka 4. 

Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Ružić za 

2024. godinu  

Načelnik Dalibor Durdov obrazlaže ovu točku dnevnog reda.  

Predsjednik Vijeća otvara raspravu na točku 4. dnevnog reda. Nije bilo rasprave. 

Predsjednik Vijeća daje točku 4. dnevnog reda na glasovanje. 

Program održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Ružić za 2024. godinu 

usvojen je s pet (5) glasova „za“ i tri (3) glasa „suzdržana“. 

 

 

Točka 5. 

Prijedlog Socijalnog programa Općine Ružić za 2024. godinu  

Načelnik Dalibor Durdov obrazlaže ovu točku dnevnog reda.  

Predsjednik Vijeća otvara raspravu na točku 5. dnevnog reda. Nije bilo rasprave. 

Predsjednik Vijeća daje točku 5. dnevnog reda na glasovanje.  

Socijalni program Općine Ružić za 2024. godinu usvojen je jednoglasno. 

 

Točka 6. 

Prijedlog Programa utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih 

zgrada u prostoru  na području  Općine Ružić za 2024. godinu  

Načelnik Dalibor Durdov ukratko obrazlaže ovu točku dnevnog reda.  

Predsjednik Vijeća otvara raspravu na točku 6. dnevnog reda. Nije bilo rasprave. 

Predsjednik Vijeća daje točku 6. dnevnog reda na glasovanje. 

Program utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru  

na području  Općine Ružić za 2024. godinu usvojen je jednoglasno. 

 

Točka 7. 



4 

 

Prijedlog Programa javnih potreba u sportu na području  Općine Ružić za 2024. godinu 

Načelnik Dalibor Durdov ukratko obrazlaže ovu točku dnevnog reda.  

Predsjednik Vijeća otvara raspravu na točku 7. dnevnog reda. 

Vijećnik Damir Prnjak pita je li u stavci za financiranje nogometnih turnira planiran u turnir 

„Sedam heroja“ u Kljacima. 

Načelnik odgovara da nije jer se taj turnir već duži niz godina nije organizirao pa je program 

izrađen na temelju onoga što je bilo realizirano zadnjih godina, ali dodaje da će, ukoliko u 

realnom vremenu u idućoj godini postane izvjesno da će se taj turnir održati, Općina iznaći 

dodatna sredstva za financiranje.  

Prnjak također konstatira da u Programu javnih potreba u kulturi nije predviđena proslava 

Smotre folklora povodom blagdana Svetoga Ilije. 

Načelnik odgovara da je riječ o smotri koja nije bila organizirana više do 5 godina, ali da će se 

kao i kod Programa javnih potreba u sportu osigurati sredstva i za tu proslavu ukoliko se u 

realnom  vremenskom roku naprave pripreme od strane organizatora. 

Nije bilo daljnje rasprave. 

Predsjednik Vijeća daje točku 7. dnevnog reda na glasovanje. 

Program javnih potreba u sportu na području Općine Ružić za 2024. godinu usvojen je 

jednoglasno. 

 

Točka 8. 

Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi  Općine Ružić za 2024. godinu 

Načelnik Dalibor Durdov ukratko obrazlaže ovu točku dnevnog reda.  

Predsjednik Vijeća otvara raspravu na točku 8. dnevnog reda. Nije bilo rasprave. 

Predsjednik Vijeća daje točku 8. dnevnog reda na glasovanje. 

Program javnih potreba u kulturi Općine Ružić za 2024. godinu usvojen je jednoglasno. 

 

Točka 9. 

Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava proračuna Općine Ružić za financiranje 

političkih stranaka u 2024. godini  

Načelnik Dalibor Durdov ukratko obrazlaže ovu točku dnevnog reda.  

Predsjednik Vijeća otvara raspravu na točku 9. dnevnog reda. Nije bilo rasprave. 

Predsjednik Vijeća daje točku 9. dnevnog reda na glasovanje. 

Odluka o raspoređivanju sredstava proračuna Općine Ružić za financiranje političkih stranaka 

u 2024. godini usvojena je jednoglasno. 

 

Točka 10. 

Prijedlog Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti HGSS – Stanice Šibenik  u 

2024. godini 

Načelnik Dalibor Durdov ukratko obrazlaže ovu točku dnevnog reda.  

Predsjednik Vijeća otvara raspravu na točku 10. dnevnog reda. Nije bilo rasprave. 

Predsjednik Vijeća daje točku 10. dnevnog reda na glasovanje. 

Program javnih potreba za obavljanje djelatnosti HGSS – Stanice Šibenik  u 2024. godini 

usvojen je jednoglasno. 

 

Točka 11. 

Prijedlog Godišnjeg plana razvoja sustava civilne zaštite za 2023. godinu s financijskim 

učincima za trogodišnje razdoblje  

Načelnik Dalibor Durdov ukratko obrazlaže ovu točku dnevnog reda.  

Predsjednik Vijeća otvara raspravu na točku 11. dnevnog reda. Nije bilo rasprave. 

Predsjednik Vijeća daje točku 11. dnevnog reda na glasovanje. 
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Godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite za 2023. godinu s financijskim učincima za 

trogodišnje razdoblje usvojen je jednoglasno. 

 

Točka 12. 

Prijedlog Analize stanja Sustava civilne zaštite na području Općine Ružić za 2023. 

godinu 

Načelnik Dalibor Durdov ukratko obrazlaže ovu točku dnevnog reda.  

Predsjednik Vijeća otvara raspravu na točku 12. dnevnog reda. Nije bilo rasprave. 

Predsjednik Vijeća daje točku 12. dnevnog reda na glasovanje. 

Analiza stanja Sustava civilne zaštite na području Općine Ružić za 2023. godinu usvojena je 

jednoglasno. 

 

Točka 13. 

Prijedlog Odluke o općinskim porezima Općine Ružić  

Načelnik Dalibor Durdov obrazlaže ovu točku dnevnog reda.  

Predsjednik Vijeća otvara raspravu na točku 13. dnevnog reda. Nije bilo rasprave. 

Predsjednik Vijeća daje točku 13. dnevnog reda na glasovanje. 

Odluka o općinskim porezima Općine Ružić usvojena je jednoglasno. 

 

Točka 14. 

Prijedlog Odluke o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak na području 

Općine Ružić  

Načelnik Dalibor Durdov obrazlaže ovu točku dnevnog reda. Napominje da je kroz javno 

savjetovanje stigao prijedlog vijećnika Josipa Sučića da se porezne stop smanje s 30 na 25 

posto, odnosno s 20 na 15 posto. Drži da se takvo smanjenje ne može realizirati bez 

dovođenja u pitanje ravnoteže proračunskih prihoda i rashoda jer bi takvo smanjenje značilo 

smanjenje prihoda od poreza na dohodak od cca 20 do 25 posto. Podsjeća da je Općina 

ukidanjem prireza već izgubila cca 100 tisuća kuna na godišnjoj razni te da ni na koji način 

nije kompenzirala taj gubitak u odnosu na građane što su mnogi gradovi i općine činili. 

Predsjednik Vijeća otvara raspravu na točku 14. dnevnog reda.  

Vijećnik Josip Sučić smatra da bi smanjenje poreznih stopa pozitivno utjecalo na proračun jer 

bi privuklo porezne obveznije da svoje sjedište prebace u Općinu Ružić. 

Načelnik odgovara da se ovdje radi o porezu na dohodak, a ne o porezu na dobit te ostaje pri 

stajalištu da bi takva korekcija poreznih stopa kumulativno negativno utjecaja na proračunske 

prihode. 

Predsjednik Vijeća daje točku 14. dnevnog reda na glasovanje. 

Odluka o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak na području Općine Ružić 

usvojena je pet (5) glasova „za“ i tri (3) glasa „protiv“. 

 

Točka 15. 

Prijedlog Odluke o zajedničkom obavljanju poslova komunalnog i poljoprivrednog 

redara  

Načelnik Dalibor Durdov obrazlaže ovu točku dnevnog reda.  

Predsjednik Vijeća otvara raspravu na točku 15. dnevnog reda.  

Vijećnik Josip Sučić smatra da bi općina trebala pokušati osnovati samostalno redarstvo ili uz 

suradnji s gradom Drnišom te iskazuje bojazan da će ovaj model biti skup za financiranje prije 

svega zbog putnih troškova. 

Načelnik odgovara da Općina Ružić zbog odredbe o masi sredstava koja se smiju isplatiti kao 

plaće zaposlenih ne može samostalno zaposliti redara te da Grad Drniš nije pokazao interes za 

suradnju po tom pitanju. Smatra da je suradnja s općinama Promina i Unešić optimalna 
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pogotovu uzevši u obzir da se kroz suradnju ostvaruju i uvjeti za povlačenje državnih 

sredstava za funkcionalno spajanje.  

Predsjednik Vijeća daje točku 15. dnevnog reda na glasovanje. 

Odluka o zajedničkom obavljanju poslova komunalnog i poljoprivrednog redara usvojena je 

jednoglasno. 

 

Zahtjevi 

 

1. Privatna zdravstvena njega u kući Radmila Juras je podnijela Zamolbu za 

sufinanciranje troška goriva i amortizacije vozila medicinske sestre koja obilazi 

pacijente na području Općine Ružić. 

Načelnik predlaže da se po ovoj Zamolbi odobre sredstva u iznosu od 670,00 EUR.  

           Predsjednik Vijeća daje prijedlog načelnika na glasovanje. 

Prijedlog je usvojen jednoglasno. 

 

2. Udruga slijepih Županije šibensko-kninske podnijela je Zamolbu za financijsku 

pomoć obzirom da imaju članove o kojima skrbe i s područja Općine Ružić. 

Načelnik predlaže da se po ovoj Zamolbi odobre sredstva u iznosu od 100,00 EUR.  

           Predsjednik Vijeća daje prijedlog načelnika na glasovanje. 

Prijedlog je usvojen jednoglasno. 

 

3. Željko Špan, nezaposleni samohrani otac bolesne kćeri Tamare-Laure Tušak, podnio 

je Zamolbu za financijsku pomoć zbog teške obiteljske i financijske situacije. 

Načelnik predlaže da se po ovoj Zamolbi odobre sredstva u iznosu od 100,00 EUR.  

Predsjednik Vijeća daje prijedlog načelnika na glasovanje. 

Prijedlog je usvojen jednoglasno. 

 

Razno 

Vijećnik Josip Sučić upozorava na problem s prokišnjavanjem objekta antimalarične stanice u 

Otavicama. 

Načelnik odgovara da je u zadnje vrijeme kontaktirao više poduzetnika tražeći ponude, ali 

nitko nije iskazao interes da izvrši te radove jer je riječ o relativno malim zahvatima. Stoga će 

nastojati do kraja godine putem ugovora o djelu s fizičkim osobama izvršiti potrebne radove 

na zaštiti objekta i sanaciji štete. 

 

Predsjednik Vijeća zaključuje rad sjednice. 

Sjednica je završena u 19:03 sati. 

 

Sjednica je tonski snimana, tonski zapis čuva pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela, 

a vijećnici ga na zahtjev mogu preslušati. 

 

    Zapisničar       PREDSJEDNIK 

Katarina Drezga          Ante Duran 
  

  


